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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

18. december 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 547

Ministeren bedes redegøre for sikkerheden for landets buspassagerer, når 

busselskaber vælger at køre uden vinterdæk. Herunder bedes oplyst, om 

ministeren overvejer at indføre påbud om vinterdæk for busselskaberne. Der 

henvises til, at FDMs afdelingsleder i den tekniske afdeling udtaler i Fyens 

Stifttidende den 18. december 2009, at det udgør en sikkerhedsrisiko, når 

busser kører uden vinterdæk. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den .

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand
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